
Cyklostezka 
 

 

Cyklostezka z Mochova do Čelákovic je plánována od roku 2015 a na podkladech pro její 

vybudování se stále intenzivně pracuje. Bude určená pro cyklisty, bruslaře, ale i chodce. Její 

výstavbou se stane cesta do Čelákovic bezpečnější a bude navazovat na stávající cyklostezky 

v Čelákovicích. Největším problémem celého projektu je bohužel výkup pozemků a 

dopravně technické problémy řešené s Policii ČR.  

 

                                                                                                           František Bouček – starosta obce  

 

 

 


